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هر چيزی اساس

 و پايه ای دارد و اساس 
اسلام، محبت ما 
اهل بيت است.

خبر خبر ورزشي

 سيدجلال :
 مديريت باشگاه بايد بيشتر كار كند

کاپیتان پرسپولیس با تمجید از تلاش کادرفنی و بازیکنان 
این تیم در بخشی از مصاحبه اش درخواست کرد مدیریت 
باشگاه قدر این زحمات را بداند و مشکلات را برطرف کند.

و  رسید  تهران  به  پیش  لحظاتی  پرسپولیس  کاروان   
رسانه  اصحاب  و  هواداران  محاصره  در  تیم  این  بازیکنان 

به صحبت پرداختند.
سیدجلال حسینی، کاپیتان پرسپولیس با تمجید از عملکرد 
فینال گفت:  به  امتیاز صعود  به  هم تیمی هایش و دستیابی 
کار خیلی سختی بود. خوشحالم که بازیکنان با درک اینکه 
برای  زیادی  تلاش  کرده اند،  تن  بر  را  تیمی  چه  پیراهن 

خوشحالی هواداران داشتند و به این موفقیت رسیدیم. 
کاپیتان پرسپولیس درباره نگرانی و گلایه برخی بازیکنان 
باید بیشتر کار کنند!  از مدیریت باشگاه نیز گفت: مدیران 
و  شوند  خوشحال  هواداران  تا  کنند  می  تلاش  بازیکنان 
انتظار ما این است که مدیران هم بیشتر کار کنند و قدردان 

این تلاش باشند.

سرلک : 
هواداران پرسپوليس

 را كنار خودمان حس می  كرديم
هافبک دفاعی تازه وارد سرخپوشان جو داخلی تیم را یکی 
از دلایل موفقیت و هماهنگی زودهنگام بازیکنان با یکدیگر 

دانست.
 میلاد سرلک که در نقل و انتقالات تابستانی به پرسپولیس 
پیوسته، درباره صعود این تیم به فینال لیگ قهرمانان گفت: 
خدا را شکر و مبارک همه مردم باشد. خیلی تلاش کردیم 
و زحمت کشیدیم. جا دارد از هواداران تشکر کنم که در این 
چند روز خیلی به ما انرژی مثبت دادند. بودن آنها را در کنار 
خودمان حس می کردیم و خوشبختانه با یک نتیجه خوب 

توانستیم دل همه را شاد کنیم.
تیم  به  تازگی  به  اینکه  درباره  پرسپولیس  دفاعی  هافبک 
باشد  توانسته هماهنگی خوبی داشته  بود ولی  اضافه شده 
اینطور توضیح داد: فکر کنم به این دلیل که کنار هم بودیم 
و بچه های قدیمی خیلی کمک کردند. همچنین کادرفنی 
که کمک زیادی کردند و خوشحالم بابت اینکه توانستیم با 

یک نتیجه خوب و صعود به فینال بازگردیم.

مطهری : 
اين شادی حق پرسپوليس است

برابر  بازی دشوار  پایان صد و بیست دقیقه  پرسپولیس در 
به  پنالتی  ضربات  در  پیروزی  با  توانست  عربستان  النصر 

فینال لیگ قهرمانان آسیا برسد.
پرسپولیس با توجه به محرومیت عیسی آل کثیر سه ساعت 
مانده به بازی برابر النصر شرایط سختی پیدا کرد اما این 
تیم توانست با یک نمایش پرانرژی و با تمام وجود در زمین،  
برد،  بازیکنان مطرح و گرانقیمت سود می  از  حریفش که 
شکست بدهد. با وجود محرومیت آل کثیر ستاره پرسپولیس 
در این بازی ها ، این تیم توانست از نظر فنی بازی برتری 
از  دریافت یک گل  با  تنها  و  بدهد  انجام  النصر  به  نسبت 
روی نقطه پنالتی دروازه اش باز شد که این گل را مهدی 

عبدی جانشین آل کثیر پاسخ داد.
حمید مطهری  مربی پرسپولیس درباره شرایط این تیم قبل 
از بازی با النصر گفت:" حدود 45 دقیقه مانده به جلسه فنی 
با آقای گل محمدی و من تماس گرفت و  پیروانی  آقای 
موضوع را گفت. شرایط سختی بود اما خداراشکر توانستیم 
العاده  فوق  جلسه  در  یحیی  آقا  کنیم.  مدیریت  خوبی  به 
صحبت های خوبی انجام داد و بچه ها انگیزه خیلی خوبی 
اتفاق خیلی  با این  پیدا کردند. معتقدم همه ما در مواجهه 

خوب عمل کردیم."

زرینچه :
 نمی دانم چرا سعادتمند بركنار شد

پیشکسوت و بازیکن سابق استقلال اعلام کرد که مدیران 
تیم باید از کمیته فنی پیشکسوتان کمک بگیرند.

جواد زرینچه بازیکن و سرپرست سابق استقلال در حاشیه 
تجمع  درباره  باشگاه،  این  پیشکسوتان  جلسه  برگزاری 
گفت:  تیم  این  وضعیت  به  اعتراض  در  استقلال  هواداران 
نزدیک به 3 ، 4 سال است که استقلال حال خوبی ندارد. 
با رفتن آقای سعادتمند و آمدن آقای مددی، امیدوارم ابتدا 
پنجره نقل و انتقالات باز شود و بتوانند بازیکنان مورد نظر 
پیشکسوت  از  بتواند  مددی  آقای  سپس  و  کنند  جذب  را 
های خوش نام باشگاه یک کمیته فنی را تشکیل دهد تا 

آنها بتوانند سرمربی تیم را انتخاب کنند.
توان  و  تاب  و  شد  خراب  کار  مقداری  داد:  ادامه  زرینچه 
دارند  انتظار  آنها  است.  رسیده  پایان  به  استقلال  هواداران 
به شکل جدی به استقلال توجه شود تا 20 روز دیگر که 
لیگ بیستم آغاز می شود، مشکلات این تیم حل شده باشد.

وی گفت: ما در اینجا جمع شدیم تا به عنوان پیشکسوت، 
راه حل هایمان را به سرپرست موقت ارائه دهیم تا شرایط 

استقلال  بهتر شود و خواسته هواداران را هم پیاده کنیم.
او افزود: نمی دانم چرا آقای سعادتمند برکنار شدند. ایشان 
در حال انجام یک سری کارها بودند که این اتفاق باعث 

شد مشکلات تیم بیشتر شود.
جذب  انتقالاتی،  و  نقل  پنجره  شدن  باز  باید  ما  اولویت   
و  هواداران  تأیید  مورد  سرمربی  انتخاب  و  جدید  بازیکنان 

پیشکسوتان باشد تا تیم برای لیگ بعدی آماده شود.

مدافع فصل قبل تيم فوتبال سپاهان ؛
محمد طيبی دوباره شاگرد پورموسوی شد

مدافع فصل قبل تیم فوتبال سپاهان به تیم صنعت نفت آبادان 
پیوست. محمد طیبی مدافع خوزستانی فصل قبل سپاهان که 
برای لیگ بیستم مورد نظر فولاد نیز بود با عقد قراردادی به 
نفت آبادان پیوست. طیبی در استقلال خوزستان سابقه همکاری 
با پورموسوی سرمربی نفت را دارد. همچنین باشگاه نفت آبادان 
با حسین ساکی، مدافع فصل قبل خود برای لیگ بیستم نیز 
تمدید کرد. ساکی سابقه حضور و بازی در تیم ملی امید ایران 
در مسیر راهیابی به المپیک 2020 توکیو را نیز در کارنامه دارد.

نفتی ها پیش از این نیز با فرزین گروسیان دروازه بان فصل 
مس  وینگر  پورمحمد  علی  خوزستان،  استقلال  گذشته 
نصاری  حکیم  بابل،  رایکا  مدافع  آقایی  محسن  رفسنجان، 
بازیکن استقلال خوزستان و علی  عبدالله زاده بازیکن فصل قبل 
پارس جنوبی، قرارداد همکاری امضا کرده بودند. فاخر تهامی 

نیز با این باشگاه برای لیگ بیستم تمدید کرده است.
تمرینات تیم فوتبال نفت از هشتم مهرماه زیر نظر پورموسوی 

در آبادان آغاز شده است.

با تلاش هيات کو خوزستان صورت مي گيرد ؛
ميزبانی خوزستان از مسابقات
 كشوری سنگنوردی در آب

رقابت های کشوری سنگنوردی در آب با عنوان یادواره زنده یاد 
غلامرضا ریاحی به میزبانی خوزستان برگزار خواهد شد.

خوزستان،  ورزشی  و صعودهای  کوهنوردی  هیات  با تلاش 
اولین دوره مسابقات کشوری سنگنوردی در آب در حمایت از 
آب و با رعایت پروتکل های بهداشتی، هشتم آبان به میزبانی 

شهرستان دزفول برگزار خواهد شد.
به گزارش ایسنا، مسابقات کشوری سنگنوردی در آب، در 2 
مرحله و به صورت سرعتی و دوئل برگزار می شود.در رشته 
"سنگنوردی در آب" دیگر طناب حمایتی و نگه دارنده ورزشکار 
وجود ندارد و ورزشکار در هر زمان در طول مسیر تعادل خود را 

از دست داد، به آب پرتاب خواهد شد.

به مدت سه فصل دیگر ؛
قرارداد ۱۵ بازيکن آكادمی

 باشگاه فولاد خوزستان تمديد شد
باشگاه فولاد خوزستان قرارداد ۱5 بازیکن جوان خود را به مدت 
سه فصل تمدید کرد.قرارداد محمدامین شهرویی، سید محمد 
احمد پور، شایان حسنی، محمدرضا ملحانی، امیرمحمد ممبینی، 
حیدر حیدری، محمد نیسی، محمود صالحی، رضا جلالی، رضا 
مرتضی  نیک نام،  وحید  موسوی،  سید حسن  پور،  کرم  علی 
فرحانی نژاد، رضا اورکی و محمدامین حزباوی ۱5 بازیکن بومی 
و آینده دار که از محصولات آکادمی باشگاه فولاد خوزستان 
هستند، به مدت سه فصل دیگر تمدید شد. پیش از این قرارداد 
امید صیدالی، احمدرضا جلالی و احمدرضا جنادله، سه بازیکن از 
تیم های پایه به مدت سه سال با باشگاه فولاد تمدید شده بود.

این اقدام با دستور مدیرعامل باشگاه فولاد و در راستای حفظ 
سرمایه های بومی و استفاده از محصولات باشگاه برای پشتوانه 

سازی تیم بزرگ سالان انجام شد.

فریبا :
 تجمع اعتراضی 

هواداران استقلال كار خوبی بود
پیشکسوت باشگاه استقلال معتقد است که مدیران انتخاب 
شده برای این باشگاه از سوی وزارت ورزش، در حد این تیم 
نبودند و نیستند چرا که استقلال در سال های نه چندان دور 

مدیران بسیار قوی و بزرگی را در اختیار داشته است.
هتاش فریبا بازیکن و مربی سابق استقلال پس از نشست روز 
گذشته پیشکسوتان این تیم درباره تصمیم  گیری های انجام 
شده در این نشست، گفت: به همت آقای اولیایی جلسه ای 
هم اندیشی را با بازیکنان قدیمی داشتیم؛ بسیاری از بزرگان 
استقلال در این جلسه بودند، ما تصمیم گیر نیستیم اما حداقل 
داریم. در طول دوران  را  تیم مان  ما دغدغه  بداند که  هوادار 
باشگاه استقلال هیچوقت به اندازه امروز باشگاه ما بی در و 
پیکر نبوده است. 25 روز دیگر قرار است لیگ آغاز شود اما 
نه هیات مدیره داریم، نه مدیرعامل داریم، نه مربی داریم و نه 
تکلیف بازیکنان مشخص است، دوره بسیار بدی شده است و 
همگی ما ناراحت هستیم. شنیدم مردم هم مقابل مجلس تجمع 
کردند، خیلی کار خوبی کردند چون باید تکلیف ما مشخص 
شود. فریبا در پاسخ به این که چه کسی یا کسانی را مقصر 
این روزهای استقلال می داند، گفت: مدیرعامل های ما را چه 
کسی می گذارد؟ وزارت ورزش. ما گرفتاری های زیادی داریم و 
یادمان باشد که در زمان گذشته چه کسانی مدیریت باشگاه را 
برعهده داشتند، به نحوی باید مدیرعامل جدید را انتخاب کرد 
که شخصیت باشگاه هم حفظ شود. قصد بی احترامی به مدیران 
فعلی باشگاه را ندارم اما انسان های شناخته شده و فوتبالی باید 

بالای سر این تیم بیایند.

بختيار :
 بعضی ها حقشان

 خط خوردن از تيم ملی نبود
هافبک سابق تیم ملی گفت: خیلی از بازیکنان برای تیم ملی 
از جان مایه گذاشتند  و حقشان نیست به راحتی از تیم ملی خط 
بخورند. بختیار رحمانی که در سال های ابتدایی حضور کی 
روش پای ثابت لیست تیم ملی بود، بعد از یک فصل حضور در 
صنعت نفت آبادان هنوز تیم جدید خود را مشخص نکرده است.

او که حالا با حضور اسکوچیچ، برای بازگشت به تیم ملی هم 
انگیزه دارد، معتقد است بعضی از بازیکنان حقشان نبود که از 

لیست جدید تیم ملی خط بخورند.
خبرنگار  به  اش  فعلی  وضعیت  با  رابطه  در  رحمانی  بختیار 
"ورزش سه" گفت: انشاا...  در چند روز آینده با یکی از تیم ها 
به توافق می رسم. بعضی تیم ها وضعیتی داشتند که نتوانستم 

با آن ها توافق کنم  و برایشان آرزوی موفقیت می کنم.

 برای امسال انگیزه خیلی خوبی دارم که بتوانم به نحو احسن 

جمع  در  استقلالی ها  سابق  و  گلزن  مهاجم 
پیشکسوتان این تیم اعلام کرد که باید هواداران 
باشگاه  حامی  و  پشتیبان  پیشکسوتان  که  بدانند 

هستند.
 آرش برهانی که در روزهای نقل و انتقالاتی یکی 
از نفرات همراه احمد سعادتمند بود و روز گذشته 
استقلال  باشگاه  پیشکسوتان  دورهمی  در  نیز 
حضور پیدا کرده بود، در واکنش به آخرین شرایط 
این تیم گفت: متولی این تیم کیست؟ وقتی در 
طول یک فصل تیم نتیجه نمی گیرد و هواداران 
گله دارند، به چه علت است؟ چرا که این تیم در 
بعضی  است.  طلایی  زمان  دادن  دست  از  حال 
از دوستان می گویند که وزارت ورزش نمی تواند 
نمی تواند گل  بله  بزند،  بیاید گل  استقلال  برای 
تیم  از  را  این زمان طلایی  اما می تواند که  بزند 
تا شروع  بگیرد. فکر می کنم سه هفته  استقلال 
فصل جدید مانده است و تیم هنوز مدیرعامل و 
سرمربی ندارد، این تصمیمات و اتفاقات است که 

هواداران را ناراحت می کند.
را  پیشکسوت  من  خود  شرایط  این  افزود:  وی 
این  به  همیشه  که  من  می کند،  نگران  بسیار 
می گیرد  نتیجه  که  می گفتم  و  بودم  امیدوار  تیم 
به  من  که  است  نحوی  به  تیم  فعلی  اما شرایط 
شخصه تاکنون در عمر خودم ندیده ام؛ حتی برای 
تیمی مثل گهر دورود هم من چنین شرایطی که 

استقلال پشت سر می گذارد را ندیدم!
اینکه  و  پیشکسوتان  جلسه  ارزیابی  در  برهانی 
آیا می تواند به حل بحران استقلال کمک کند، 

آغاز  را  کار  نقطه ای  یک  از  باید  اولًا  گفت: 
خیلی  مجازی  فضای  در  من  هواداران  کرد، 
کاری  و  بیایند  پیشکسوتان  می گویند  که  دیدم 
انجام  را  اقدامی  هیچ  که  چرا  و  دهند  انجام  را 
همه  که  می شود  باعث  ما  جلسه  نمی دهند؛ 
عقلانی  تصمیم  یک  و  شوند  جمع  پیشکسوتان 
و اجرایی داشته باشند و بتوانند پیشنهاد خود را 
آن  شدن  اجرا  فقط  و  دهند  ارائه  مسئولان  به 
اما  انجام دهند.  را  آن  باید  می ماند که دوستان 
پیشکسوت کار خود را انجام داده، حرف ما این 
است که تیم در این شرایط نباید چنین روزهایی 
مدیرعامل  جای  به  و  بگذارد  سر  پشت  را 
و  باشد  نداشته  سرمربی  باشد،  داشته  سرپرست 
هنوز نقل و انتقالات معلوم نیست. این بازیکنان 

با نظر چه کسی انتخاب شده اند؟
آزادی محل  استقلال که در هتل  مهاجم سابق 
کنار  در  بارها  آبی پوشان  انتقالات  و  نقل  انجام 
سعادتمند دیده شد، در واکنش به خریدهای جدید 
گفت: نظر من در این حد بوده است که گفته اند 
بین دو بازیکن مثلا کدامیک بهتر هستند که من 
گفته ام یکی از آن ها به دلیل شرایط بدنی گزینه 

بهتری است.
روزهای  این  چاره  این که  درباره  برهانی  آرش 
گفت:  چیست،  بحران  از  فرار  برای  استقلال 
تصمیمات  هم  دیگر  ساعت  سه  دو  اگر  حتی 
سرمربی  و  مدیرعامل  و  شوند  اجرایی  جدید 
من  است؛  شده  دیر  بازهم  شوند،  مشخص 
برای  که  فصل  اول  اتفاقات  این  که  امیدوارم 

در  تیم  به  است،  خوردن  رقم  حال  در  استقلال 
امیدوارم هر چه زودتر  طول فصل ضربه نزند و 
تصمیم گیری های لازم صورت پذیرد تا بتوانیم از 
این نگرانی ها هواداران مان آسوده شوند. چرا که 
ناراحت  حد  این  در  را  هواداران مان  من  هیچ گاه 
و نگران ندیده ام. هواداران ما حق دارند چرا که 
صحبت های فراوان را مطرح کردند و در فضای 
مجازی هشتگ گذاری بسیاری را انجام دادند اما 
نظرشان هیچ جا دیده نشد. در واقع همه اتفاقات 
در شعار برای استقلال رقم می خورد و در عمل 
خبری نیست.برهانی در واکنش به بازگشت فرهاد 
مجیدی گفت: من امیدوارم بهترین تصمیم برای 
استقلال گرفته شود که بتوانیم پس از سه چهار 
فصل ناکامی، نتیجه بگیریم؛ این تصمیم گیری ها 
تیم در  بسیار در عملکرد  از دست دادن زمان  و 

طول فصل تاثیرگذار است.
تصمیم  درباره  استقلال  باشگاه  پیشکسوت 
گفت:  جدید  مدیرعامل  انتخاب  و  ورزش  وزارت 
من که در فوتبال زیاد نبوده ام و به اندازه آقایان 
مدیریت نکرده ام، می توانم شخصی را بگویم که 
کند  فصل  و  حل  را  تیم  مشکلات  سریع  بتواند 
کند  بازگشایی  را  تیم  انتقالاتی  و  نقل  پنجره  و 
این که  اما  کند  انتخاب  هم  را  جدید  سرمربی  و 
جای  من  برای  که  نگرفتند  نظر  هنوز  آقایان 
تعجب دارد؛ هواداران مان خسته شده اند و دیدند 
تجمع مقابل وزارت ورزش فایده ای ندارد، رفتند 
را  و مقابل مجلس تجمع کردند و صحبت خود 

بیان کردند که امیدوارم لحاظ شود.

 آرش برهانی : 

زمان طلایی برای استقلال در حال از دست رفتن است

عملکرد  به  نسبت  گله مندی  با  خوزستان  والیبال  هیات  رییس 
در  خوزستان  حالی  در  گفت:  فدراسیون،  ساحلی  والیبال  کمیته 
بگیرد که  قرار  تیم  نتوانست جزو چهار  نوجوانان کشور  مسابقات 

حق خوزستان به راحتی خورده شد.
نوجوانان  ساحلی  والیبال  مسابقات  اظهارکرد:  شاهرخی،  سعید 
برگزار شد  تا دوازدهم مهرماه در بهشهر مازندران  از دهم  کشور 
دوم  تیم  داشت.  رقابت ها حضور  این  در  تیم  دو  با  خوزستان  که 
استان علی رغم بازی های خوبی که ارائه داد، در همان دور نخست 
الف  تیم  اما  رفت.  کنار  مسابقات  از  رقبا  برابر  شکست  قبول  با 
ولی  بگیرد  قرار  تیم  هشت  جزو  توانست  شایستگی  با  خوزستان 
متاسفانه در این مرحله به دلایلی شکست خورد و نتواست به جمع 

چهار تیم برتر صعود کند.

قرار  گلستان  تیم  مقابل  حالی  در  خوزستان  تیم  کرد:  عنوان  وی 
این  بازیکن تیم حریف صغر سن داشتند و حتی ما  گرفت که 2 
اما  دادیم  اطلاع  کشور  ساحلی  والیبال  کمیته  به  هم  را  موضوع 
متاسفانه به سادگی از موضوع گذشتند و حق خوزستان به راحتی 
این  به  نسبت  افزود:  خوزستان  والیبال  هیات  رییس  شد.  خورده 
هستیم  گله مند  کشور  ساحلی  والیبال  کمیته  عملکرد  و  موضوع 
خوب  پایه  سنی  رده  در  رشته  این  آینده  برای  را  موضوع  این  و 
نمی دانم. مسئولان باید نظارت بیشتری داشته باشند تا به راحتی 
پا  سختی  به  و  بسیار  آرزوهای  با  که  تیم هایی  و  نوجوانان  حق 
کسی  هم  بعد  و  نشود  ضایع  این گونه  می گذارند،  مسابقات  به 
نوجوانان  حق  پیگیر  هم  باز  ما  البته  نباشد.  آن ها  پاسخگوی 

خوزستانی هستیم و از حق مان نمی گذریم.

این  از  جدایی اش  اعلام  با  خوزستان  فولاد  فوتبال  تیم  مهاجم 
ولی  کرده اند  دور  محبوبم  تیم  از  را  من  امسال  شاید  گفت:  تیم، 
به تشویق  بازی های آسیایی در میان هواداران  باشید در  مطمئن 

تیم محبوبم خواهد آمد.
در  گمانه زنی هایی  نوزدهم  فصل  اواخر  از  که  بیت سعید  حسن 
خصوص جدایی اش از تیم فولاد خوزستان وجود داشت، امروز در 
صفحه شخصی خود در اینستاگرام، به صورت رسمی جدایی اش از 

این تیم را اعلام کرد.
به گزارش ایسنا، بیت سعید در صفحه شخصی خود در اینستاگرام 

نوشت:
"با عرض سلام و ادب

همیشه  اما  بریده  سر  نخل های  همچون  خوزستان  مردم  و  من 
زندگی  مردمی  بین  در  خوشحالم  ماند.  خواهیم  استوار  و  مقاوم 
گرفت  وضو  باید  )خوزستان(  دیارشان  نام  تلفظ  برای  که  کرده ام 

نمود.  آفرین  سجده  باید  مقدس شان  خاک  بر  زدن  قدم  برای  و 
هواداران  ویژه  به  خوبم  مردم  میان  در  را  خوبی  خیلی  سال های 
عزیز و با تعصب فولاد خوزستان داشتم و همیشه دلم با شما است. 
شاید امسال من را از تیم محبوبم دور کرده اند ولی مطمئن باشید 
در بازی های آسیایی در میان شما هواداران به تشویق تیم محبوبم 
خواهم آمد و برای سربلندی نام فولاد هر چه در توان هست، با 

هم خواهیم گذاشت.
کلمه خداحافظی معنایی ندارد. چون این جا شهر من است و متعلق 

به شما مردم خوب و من است. سفر کوچکی دارم و برمی گردم.
کرد،  خدمت  استانم  به  است  سال ها  که  عزیز  محمدی  جناب  از 
تشکر می کنم. همچنین از مهندس آذری و معاون ایشان دوست 
خوبم داوود قاضی نور که جان تازه ای به فولاد خوزستان داده اند، 

سپاسگزارم.
از دوست و برادر عزیزم ایوب والی رهبر تمام عیار این چند سال 

فولاد و نماینده مردم خوزستان در باشگاه فولاد ممنونم که همیشه 
غیرت او مثال زدنی است. از صاحبان اصلی باشگاه فولاد خوزستان 
که شما هواداران خوب و با تعصب هستید و همیشه از بنده حمایت 
کردید و در بدترین روزها در کنار ما بوده اید، کمال تشکر را دارم.

ریيس هيات واليبال :

حق خوزستان در مسابقات والیبال ساحلی خورده شد

بيت سعيد :

همیشه حامی تیم فولاد هستم

Afc شیرزن بختیاری در حمایت از عیسی آل كثیر و محکوم كردن حکم ناجوانمردانه


